

13th Asia Adult Expo: 100% Adult Product Trading Platform in Asia 第 13 屆亞洲成人博覽: 100%成人產業貿易平臺

The Asia Adult Expo (AAE) is an annual trade show that focuses on the adult industry in Asia. The event brings together manufacturers, distributors, retailers, and other professionals from the adult industry to showcase their products and services, network with industry peers, and attend educational seminars and workshops. AAE 2023 will be held from 29-31 August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition Centre Hall 5FG.

As an international trade exhibition of adult industry in Asia Pacific for the 13th Edition, this year's expo promises to be the biggest and best yet, with double up its size in net exhibiting area and over 50% new suppliers engaging more diversifications.

AAE features a wide range of products and services related to the adult industry including sex toys, lingerie, lubricants, BDSM products, adult novelties and more. Exhibitors from around the world, especially from Asia, come to the expo to display their latest products and technologies and attendees have the opportunity to explore the latest trends and innovations in the industry.

亞洲成人博覽(AAE)是一年一度專注成人產業貿易的專業展覽,將於 <u>8 月 29 至 31 日</u> 假香港會 議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行。

作為亞太地區成人產業貿易的盛事,亞洲成人博覽今年迎來了第13屆,展會規模為歷屆最大,展覽面積比上屆翻了一倍,其中一半以上為展會新面孔,採購商將會見到更多新產品,認 識更多新的合作夥伴。 本屆亞洲成人博覽將會展示一系列最新成人產品,其中包括成人玩具及情趣用品,性感內衣, 潤滑油,BDSM 皮制服飾等等。來自亞洲以至世界各地的展商,將會展示他們的最新產品和技術,與會者將可體驗到成人產業的最新潮流和創新意念。











建溢成立於 1981 年,是香港的上市公司(港交所股票:638),在中國(深圳、韶關、貴州)及馬來西亞設有生產基地,擁有醫療器械生產許可證和 ISO 13485 及 FDA 註冊。我們正在生產具有電子控制、低溫矽膠注射,智慧控制的性治療產品(振動器)。我們提供 ODM/JDM/OEM 服務,可以提供一站式服務,從設計概念及外觀設計、內部電子/機械設計支援、內部馬達設計/開發及製造、模具設計及製造、認證的 SMT 車間、注塑、,PIE 半自動化和全自動化生產設備設計團隊。建溢是您最值得信賴的首要生產合作夥伴。

Guangzhou Hongfeng Daily Necessities Co,.Ltd 廣州市泓灃日用品有限公司 (China 中國) Booth No:D28

We are a professiona manufacturer of human lubricants and persona care products. After more than 20 vears of development, our company has a factory area of more than 10.000 square meters.

the workshop belongs to GMP Class 100.000 medical dust-free workshop, and has obtained Nationa Environmental Protection Certification ,Guangzhou City LevelInspection Enterprise Standard7,FDA CE,SGS and other certifications.

1.1000+ Formulas with Worldwide Bio Universities
2.4 Factories Under International Safe Standard
3.50+ Countries and Regions Agency Project
4.Branch Companies United Kingdom and Hongkong
5.Director of Government industry nstitution

We mainly produce: water based lube, silicon based lube, painless anal lube, fruity lube, medical lube, animal lube, toy cleaning fluid, delay spray, massage oil, etc

www.asiaADULTexpo.cor





age



Odeco Ltd. 深圳市零距離電子有限公司 (China 中國) Booth No:F01



ODECO is top professional ODM/OEM sex products manufacturer located in Bao'an District Shenzhen founded in 2008, which covers an area of 10000 square meters, about 500 employees. We have passed the certification of ISO13485:2016 medical device quality management system and ISO9001:2016 quality system (SGS certification).

ODECO can provide a complete set of services from product design, R&D, Tooling and production, we have a young and dynamic R&D team that can complete the development of more than 30 new products every quarter. Strong production capacity is a strong guarantee for the delivery time.Strict confidentiality allows guests to trust us with important tasks.We uphold the spirit of craftsmanship, invent and improve new technologies, deep research on technology innovation, through a lot of brainstorms and experiments, aim to create the perfect product of real human interaction.

深圳市零距離電子有限公司(ODECO)是一家成立於2008年坐落在深圳市寶安區且專業的ODM/OEM 情趣產品生產工廠,占地面積10000平方米,約500名員工。我司通過了ISO13485:2016醫療器械品質管制體系且與ISO9001:2016品質體系(SGS認證)雙體系並行。

我們可提供從產品的研發、設計和生產一整套的完整服務,我 們擁有年輕且有活力的研發和設計團隊,每季度可以完成超過 30款新產品的開發,強大的生產力也是對客人交期的有力保 障。嚴格的保密制度讓客人放心的委以重任。我們秉持"工匠 精神"的生產理念,發明並改進新技術,深入研究工藝創新改 革,通過大量的思維碰撞和實驗,創造出真正的人類互動的完 美產品。

HOWELLS CO., LIMITED 東莞市昊馳電子科技有限公司 (China 中國) Booth No:C27



Howells Co., Ltd. is a professional manufacturer of sex toys, focusing on adult toy development and production. Brand Aphrodisia sex toys comply with CE, SGS, RoHS standard. Howells takes reputation seriously, keeps promise and tries hard to do everything well!

東莞市昊馳電子科技有限公司是專業的成人用品研發、設計、生產廠家,擁有完整、科學的品質管理體系,旗下 阿芙拉品牌系列產品享譽國內外市場。公司的誠信、實力和產品品質獲得業界的廣泛認可。我們的宗旨是:以誠 為本,服務至上,互為支撐,平等共贏。



www.asiaADULTexpo.com





Shenzhen Loves technology Co., Ltd. is a professionalmanufacturer for pleasure sex toys in Shenzhen city, China.founded in 2012, with over 3000 square meters workshop and 80skillful workers. Our designers and engineers are dedicated todeveloping pleasure sex toys that are not only beautiful, but alsohelp you achieve your ultimate sexual experience. Our productsalways keep high quality and delivery on time. Professional R&DOQC and IQC will make fashionable products for your choice.





Dongguan D.Fire Bionic Technology Co., Ltd 東莞市鼎火仿生科技有限公司 (China 中國) Booth No:B48

橘里 Orange in

Dongguan Dinghuo Biomimetic Technology Co., Ltd. is an enterprise that produces high-quality physical dolls. We have strong independent research and development capabilities, including a professional 3D modeling team and a 3D printing team. We believe that only by continuously innovating and improving product quality can we win the trust and support of customers. We will continue to work hard to provide customers with better products and services, and bring more surprises and creativity to the market.

東莞市鼎火仿生科技有限公司是一家生產高品質實體娃娃的企業,我們擁有強大的自主研發能力,包括專業 3D 建模團隊和 3D 列印團隊。我們相信,只有不斷創新和提高產品品質,才能贏得客戶的信任和支援。我們將繼續 努力,為客戶提供更好的產品和服務,為市場帶來更多的驚喜和創意。





Dongguan AITT Electronic Technology Co., Ltd. 東莞愛他她電子科技有限公司 (China 中國) Booth No:G21



Dongguan Byphane Industrial Co.,Ltd was founded in 2006,is located in Liaobu town of Dongguan City. Our main products is adult products, Is a set of research and development, production, sale in one company.Main products include Sex Dolls, Realistic Dildo, Stroker,Vibrator,Anal Toy,Prostate Vibrator & Masturbator.

東莞愛他她電子科技有限公司,位於廣東省東莞市,是一家及研發、生產、銷售為一體的高端成人用品製造企業,主要產品有男性器具,女性器具、SM(性玩偶、模擬陽具、陰臀倒模、震動棒、後庭肛塞前列腺)等情趣用品。





Sanwo Global Holdings Limited 三和環球控股有限公司 (Hong Kong 香港) Booth No:B21



Sanwo Global Holdings Limited was established in Hong Kong in 2017. It is committed to introducing highquality brands from all over the world to Hong Kong and Macau, providing a variety of high-quality products, and striving to bring you a perfect and different experience with diversified characteristics.PLAY & JOY is one of the main brands of Sanwo Global Holdings Limited. The slogan of Play & Joy is "Breaking the traditional confinement; Starting from the perspective of gender equality; Referring to women's thinking and concerns; Using natural herbal health materials".

The design of Play & Joy makes women feel good and comfort, let the interaction between couple happier and enjoyable. Since PLAY & JOY believes in successful interaction between couple is not only the satisfaction of men, but also the pleasure of women. In addition, PLAY & JOY understands that only one product cannot support the growth of the brand for a long time, so it develops multiple series of products simultaneously to create diversification and increase consumers' willingness to repurchase.

三和環球控股有限公司成立於香港 2017 年,致力引入世界各地優質品牌進駐港澳地區,提供各種優質產品,務 求以多元化的特色為大家帶來完美和不一樣的體驗。

PLAY & JOY 是三和環球控股有限公司之其一主力品牌。希望能打破傳統的禁錮,從兩性平權的角度出發,參考 女性的思考和關注的議題,用天然草本的健康材料作為基底,設計能讓女性有更好體感,讓兩性互動可以更幸福 愉悅的產品。

因為 PLAY & JOY 相信,兩性互動的圓滿, 不是只有男性的滿足,同時間也要有女性的 愉悅,才能共同演奏出完美的交響曲。此外 PLAY & JOY 明白只有一種產品是沒辦法長 期支持品牌的成長,所以同步開發多款系列 性產品,打造多元化提高消費者回購意 願。







Hongkong Xmen Technology Co.,Ltd is a novelty toy factory located in Dongguan City China since 2010.Now after over ten years of development,we mainly focus on Vibrating Silicone Toys, PVC Dildos ,Metal Toys and Penis Pump.Welcome your private labelling products.





Guangzhou Sexbay industrial Co., Ltd 廣州市幸灣實業有限公司 (China 中國) Booth No:C08





E-Mail:Info@gd-sexbay.com

Guangzhou SexBay Industrial Co., Ltd. was established in 2013. The factory is located in Foshan City, Guangdong Province, and the sales department is established in Guangzhou City, Guangdong Province.

We specialize in the production of various sex toys for men and women, such as vibrators, dildos, anal sex toys, silicone butt plugs, sex dolls, SM toys, cups and penis pumps.

Sexbay is our registered brand, After 10 years of development, we have released so many hot sale adult toys .

For the quality control of products, we have a professional QC department and the quality control system from raw materials to finished products. This includes incoming inspection, sample inspection. Finished product inspection, and pre-sampling inspection.

Also our products have CE.RoHS,FCC certificates .Our factory covers an area of 8,000 square meters,there are 8 injection molding machines, 24 silicone machines, 12 grinding machines and 3 assembly lines and over 90 employees. We have professional design and development department . We always focus on the new technology of sex toys. We have obtained 60 patents and we also accept ODE/OEM /customzation services .

廣州市幸灣實業有限公司成立於 2013 年,工廠位於廣東省佛山市,銷售部設立 于廣東省廣州市,我們專業生產各種性玩具適用于男女,主要有振動器、假陽 具、肛交玩具,矽膠肛塞,情趣娃娃,SM 玩具,罩杯和陰莖泵。Sexbay 是我 們的註冊品牌,經過 10 年的發展,我們已經發佈了數百個受歡迎的 sextoys。

對於產品的品質控制,我們有專業的 QC 部門以及從原材料到成品的品質控制 體系。這包括來料檢驗,樣品檢驗。成品檢驗,以及前抽檢.我們的產品具有 CE.RoHS,FCC 報告。工廠占地面積有 8 千平方。有注塑機 8 台、矽膠機器 24 台,,研磨機 12 台和流水線 3 條,員工人數有 90 人左右,我們有專業的設計研 發人員,我們始終專注於性玩具的新技術方面,到目前為止,我們已經獲得 60 項專利,承接 ODM 和 OEM 訂單,包裝設計服務。



Size:75*40*19mm Material:59 Material:Liquid silicone+ABS Function:10 frequency vibratio E-Mail:admin@gd-sexbay.com todel:8Y17-70 ize:63*30*45*35*5mm Material:135g Material:Liquid silicone+ABS unction:remote 10 frequency vibration

Page /

Shenzhen Adele E-Commerce Co.,Ltd 深圳市艾得樂電子商務有限公司 (Hong Kong 香港) Booth No:P07



Adele is a factory supplier that has been deeply involved in the adult products industry for many years since our establishment in 2016. Our mission is to provide high-quality leather adult products to customers worldwide, fulfilling their needs and bringing them pleasure and satisfaction. As a supplier with extensive experience and expertise, we have unique strengths in design, manufacturing, and sales of adult products. Our products are popular and trusted by a large customer base in European and American countries. Whether customers are seeking exciting adult toys or health products to improve their sexual well being, we offer a comprehensive selection.

We have an independent design department with a creative and passionate team. They closely follow market trends and customer demands, launching new products every week. Additionally, our factory has rich experience in OEM and customization to meet diverse market demands from different customers. We place great emphasis on product quality and safety. During the manufacturing and packaging process, we strictly adhere to privacy protection policies and quality control standards, ensuring comfortable, safe, and reliable products.

艾得樂是一家在成人用品行業深耕多年的工廠供應商,于2016年成立。我們致力於為全球客戶提供高品質的皮

具成人用品,以滿足他們的需求並帶來歡愉和滿足。作為擁有 豐富經驗和專業知識的供應商,我們在設計、製造和銷售成人 用品方面具備獨特優勢。我們的產品在歐美國家暢銷,深受廣 大客戶的信賴和喜愛。無論客戶追求刺激的性愛玩具,還是希 望改善性生活品質的健康產品,我們都能提供全方位的選擇。

我們擁有獨立的設計部門,裡面有一支充滿創意和激情的團 隊。他們緊密關注市場潮流和客戶需求,並每週推出更新的產 品。此外,我們的工廠在代加工和定制方面經驗豐富,可以滿 足不同客戶的市場需求。我們非常重視產品的品質和安全性。 在製造和包裝過程中,我們嚴格遵守隱私保護政策和品質控制 標準,確保提供舒適、安全、可靠的產品。





Yiwu Blue Bay Leather Company 義烏藍灣進出口有限公司 (China 中國) Booth No:B27

LANWAN

Yiwu Bluebay Leather Co.,Ltd, mainly specialized in the production and processing of erotic products, including Handcuffs ,whips, ball gags, bondage belts, neck collar,nipple clamps, eye mask, female strap on, etc. The factory is located in Yiwu city, Beiyuan industrial Zone, No.21, Jingsan Road. welcome everyone from all walks of life to visit, guide or makes business relationship with us.

義烏藍灣皮革製品有限公司主要從事手銬、皮 鞭、口塞、捆綁帶、脖圈、乳夾、眼罩、女用背 帶等情趣用品專業生產加工。工廠位於義烏市北 苑工業區景三路 21 號,歡迎各界朋友蒞臨參 觀、指導和業務洽談







Dongguan Amelie Technology Co., Ltd. is a company specializing in the design, development, production and sales of adult products, aiming to provide high-quality, safe and reliable adult products for global consumers. We have many years of design, R&D and production experience in the adult products industry. We have strong technical strength and an efficient and professional R&D team. We can continue to innovate and launch innovative and practical products according to customer needs. Our products cover vibrators, massagers, vibrating eggs, wearables and other series, which can meet the needs of different groups of people.

We attach great importance to product quality and safety. All products have undergone strict quality inspection and safety testing to ensure the highest level of product quality and safety performance, and have obtained MSDS, FCC, RoHS, CE and other certifications. We have our own factory and implement strict management to ensure that we can provide customers with products with stable production, reliable quality, convenient aftersales service and high cost performance. We have been adhering to the tenet of "quality first, service first", and constantly strive to innovate and improve products to provide consumers with high-quality shopping experience.

東莞愛美麗科技有限公司是一家專注於設計研發、生產和銷售成人用品的公司,旨在為全球消費者提供高品質、 安全、可靠的成人用品。我們在成人用品行業擁有多年的設計研發和生產經驗,擁有雄厚的技術實力和一支高 效、專業的研發團隊,能夠根據客戶需求,持續創新,不斷推出具有創新性和實用性的產品。我們的產品涵蓋振 動棒、按摩器、跳蛋、穿戴用品等多個系列,

能夠滿足不同人群的需求。 我們非常注重產品品質和安全性。所有產品都 經過嚴格的品質檢測和安全性測試,以確保產 品的品質和安全性能達到最高水準,並獲得了 MSDS、FCC、RoHS、CE等認證。我們擁 有自有工廠,並實行嚴格的管理,以確保為客 戶提供生產穩定、品質可靠、售後便捷、高性 價比的產品。我們一直秉持著"品質至上,服 務為先"的宗旨,不斷努力創新和完善產品, 為消費者提供優質的購物體驗。





Dongguan Yixu Technology Co., Ltd 東莞市奕旭科技有限公司 (China 中國) Booth No:G42



Established on April 15, 2019, located in Hengli, Dongguan, we have an excellent research and development team, a brand new factory, and multiple independent research and development patents, such as vibration rods, aircraft cups, jump eggs, etc. Our products are sold both domestically and internationally. Having its own injection molding machine and mold room, with fast orientation and high efficiency.

成立於 2019 年 04 月 15 日,坐落於東莞橫瀝,擁有優秀研發團隊及全新廠房和多項自 主研發專利,例如振動棒,飛機杯,跳蛋等,產品遠銷國內外。擁有自己的注塑機及模房, 定向快,效率高.



Page 9





Dongguan Superstar Technology Co., LTD. is an adult toys manufacture which located in Guangdong province, Dongguan city. With over 100 staffs and our plants cover 3000 square meters. We are specialized in adult toys including Vibrators, masturbators, anal toys, dildos, cock rings, massager etc. Tested by a complete and scientific quality management system. We do believe in our products and consumers' safety. Recognized by the world as honest, strength and high quality with 10 years' experience. We have supplied a lot of OEM products to some famous Distributors and Brand companies etc. ODM also available.

Dongguan Superstar Technology Co., LTD. dedicated to the design, research, development, manufacturing, and sales premium sex toys around the world. One-stop partner for your adult products' needs. Welcome your inquiry!

東莞市超巨科技有限公司一家專業的成人情趣用品及性保健品生產廠家。我司擁 有一批專業的成人用品研發團隊,集研發、設計、生產、銷售於一體.本公司擁 有完整、科學的品質管制體系。產品已獲得 全球很多合作商家的認可,通過外貿交易本 公司產品已遍佈歐美國家,多年的經營發展我 們的誠信、實力和產品品質已獲得業界的高度 認可。





Guangzhou Xinqisheng Leather Goods Technology Co., Ltd. 廣州新琪盛皮具科技有限公司 (China 中國) Booth No:B28



Guangzhou Xinqisheng Leather Goods Technology Co., Ltd. is located in Huadu District, Guangzhou, China. The company is a research and development, design, production and marketing integration enterprise, The company's main production: A collar, Handcuffs, Ankle cuffs, Leather bat, Whip, Mouth plug, straitjacket Plugs, bondage clothes Our products include all BDSM classes. The company focuses on the production of leather goods BDSM products, And is committed to providing customers with quality fun fashion life experience. And professional processing customization, with a complete production line, advanced brand management philosophy, Continuous self-improvement to enhance market competitiveness. Welcome customers and friends to visit, Guidance and business negotiation.

廣州新琪盛皮具科技有限公司位於廣州市花都區,本公司是一家集研發,設計,生產行銷一體化企業,公司主要生產:項 圈,手銬,腳銬,皮拍,皮鞭,口塞,束縛衣,我們的產品包括所有的 BDSM 類。公司專注于皮具 BDSM 產品生產,並致力 於為客戶提供品質的情趣時尚的生活體驗。及專業加工定制,擁有完整生產線,超前的品牌經營理念,不斷的自 我完善,來提升市場競爭力。歡迎各界客戶朋友蒞臨參觀、 指導和業務洽談。



Guangzhou Shaozhong Commerce and Trade Co., Ltd 廣州少中商貿有限公司 (China 中國) Booth No:L05



Our company is a professional manufacturer specializing in liquid silicone simulated penises, penis sleeves, and BDSM leather; For the convenience and reduction of customer inventory pressure, our company produces a large number of liquid silicone products with neutral packaging for spot sales, and can also process them with spot labeling. We also welcome new and old customers from both domestic and overseas to come and sample OEM/ODM OEM orders.

我司是一家專注於液態矽膠模擬陽具、陰莖套、BDSM 皮革的專業製造商;為方便和減輕客戶的庫存壓力,我司 液態矽膠類產品會生產大量帶中性包裝現貨銷售,也可以現貨貼牌加工,同時歡迎國內海外新老客戶來圖來樣 OEM/ODM 貼牌訂制。





Copyright Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd.